
ZÁPIS ZE ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 13. 6. 2025  
 

  

Přítomni: Mgr. Simona Belanová, Petra Fedorová,  Ing. Vít Slováček, MUDr. Petr Szyrocki, 

Mgr. Denisa Kufová 

Nepřítomen: Mgr. Stanislav Folwarczny - omluven 

 

Host: RNDr. Tomáš Hudec 

 

1. hodnocení průběžného ekonomického výsledku školy – energie, ples, finance a 
hospodaření (změny ve financování nepedagogických pracovníků) 

2. výsledky přijímacího řízení 
3. maturity 
4. volba předsedy a místopředsedy školské rady 
5. změny v zajištění bezpečnosti žáků a personálu školy  

6. obecné informace o novinkách, projektech, volná diskuze 

 

Ad 1)  

Finančních prostředků v rozpočtu školy je v současné době jak na ohodnocení pedagogických 
pracovníků, tak na provozní výdaje školy a energie, přiměřený objem, základní finanční 
požadavky by měly být uspokojeny. K financování nepedagogických pracovníků školy do konce 
kalendářního roku škola obdržela částku pokrývající předpokládané náklady z  94,5%, zbytek 
případně dofinancuje škola z vlastních zdrojů. Od 1. 1. 2026 se očekává změna financování 
nepedagogických pracovníků, celkové náklady a objemy financí s tímto spojených jsou zatím 
v jednání. 

 

Ad 2)  

Přijímací řízení s novými studenty naší školy bylo úspěšně ukončeno. Počet přihlášek do 
prvního ročníku čtyřletého studia byl dostatečný, kapacita školy byla naplněna. Do prvního 
ročníku čtyřletého studia bylo přijato 32 žáků, do primy 30 žáků, z  toho jeden žák na přijetí 

nereflektoval, nastoupí tedy pravděpodobně 29 žáků, případné další kolo přijímacího řízení do 
osmiletého studia ředitel školy zatím zvažuje. Nový systém přijímacího řízení nepřinesl žádné 

větší problémy, diskutována byla problematika složitosti pravidel přijetí žáků po případném 
odmítnutí přijetí ke studiu. 



Ad 3)  

Maturitní zkoušky 2024/25 proběhly bez problémů, všichni studenti maturitní zkoušku 

úspěšně složili. 

Ad 4)  

Byla prodiskutována otázka nového vedení školské rady, kdy byl volen: 

a) předseda školská rady – Mgr. Simona Belanová (zvolena jednomyslně všemi přítomnými 

členy (4 hlasy pro, 0 proti, Belanová se zdržela) 

b) místopředseda školské rady – Mgr. Denisa Kufová (zvolena jednomyslně všemi přítomnými 

členy (4 hlasy pro, 0 proti, Kufová se zdržela) 

Ad 5) Členové rady byli informováni o vzniku bezpečnostní komise školy. Všichni zaměstnanci 
školy byli proškoleni v oblasti bezpečnosti ve škole a byli poučeni o pravidlech chování 
v krizových situacích. Ke konci tohoto školního roku dojde k preventivnímu nácviku invakuace 

školy. 

Ad 6)  

- Pozitivně byl zhodnocen reprezentační ples gymnázia, byl oznámen termín nadcházejícího 
plesu – 7. 2. 2026. Také maturitní ples dopadl úspěšně a pro příští maturanty je naplánován v 
termínu 8. 11. 2025. 

- Bylo diskutováno riziko možnosti negativního dopadu preventivních akcí na žáky (stres 
vyvolaný obavami v krizové situaci v případě, že žáci netuší, že se jedná o prevenci) a byly 

navrženy možnosti snížení tohoto rizika. 

- Plánujeme adaptační kurzy pro první ročníky, sportovní kurzy a jiné.  

- Škola se účastní velkého množství soutěží a nejrůznějších akcí, celorepublikového úspěchu 

jsme dosáhli např. v různých robotický soutěžích. Jsme také zapojeni do projektů programu 
Erasmus+. 

        

 

Zapsala: Mgr. Simona Belanová 

 

 


